
 

 
 
 
 
 
Aan de Burgemeester van de gemeente Papendrecht, 
T.a.v. de heer Aart-Jan Moerkerke 
Markt 22 
3351 PB Papendrecht  
 
 
Papendrecht 14 april 2021 
Onderwerp Inspreektijd en fysiek vergaderen 
 
 
Geachte heer Moerkerke, 
 
Naar aanleiding van het fractievoorzittersoverleg van vorige maand, verzoek ik u nader in te gaan op 
de onderstaande twee onderwerpen. 
 

 inspreektijd tijdens de commissies 
Voor de behandeling van het onderwerp ‘straling in de openbare ruimte’ heb ik een discussienota 
geschreven en ben ik in contact met een aantal deskundige insprekers. Deze insprekers hebben elk 
ongeveer 15-20 minuten nodig om hun verhaal te doen. Van de agendacommissie kreeg ik onlangs te 
horen dat slechts 5 minuten inspreektijd kan worden toegekend. Dat werkt niet bij een complex 
onderwerp als ‘straling in de openbare ruimte’, zeker niet als je zo’n onderwerp van een aantal 
kanten wilt belichten. Graag verneem ik van u of het bespreekbaar is dat bij complexe onderwerpen 
de mogelijkheid zal bestaan dat insprekers langer mogen inspreken? 
 

 fysiek of digitaal vergaderen 
Ik heb in mijn fractie overlegd over het digitaal vergaderen. Wij zijn er geen voorstander van, omdat 
de plaatselijke democratie niet optimaal kan functioneren van achter het beeldscherm. Als er dan 
toch digitaal zal worden vergaderd, dan pleiten wij voor een hybride variant. Zeker bij de grote 
dossiers, zoals de voorgenomen bezuinigingen en de VO-scholen. Dat zou bij de commissies moeten 
kunnen. Bij de raadsvergaderingen zouden wij ook graag weer snel naar fysiek vergaderen over 
willen gaan. We kunnen in de raadszaal makkelijk 1,5 meter uit elkaar zitten. Terug naar normale 
verhoudingen wat ons betreft. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ruud Lammers. 


